

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNS THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Abbott GmbH & Co. KG		08/24/2012	CORPORATION: GERMANY
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	AbbVie Deutschland GmbH & Co. KG		
Street Address:	Max-Planck-Ring 2		
City:	Wiesbaden		
State/Country:	GERMANY		
Postal Code:	65205		
Entity Type:	CORPORATION: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 8			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	0645663	AKINETON	
Registration Number:	1862212	MAVIK	
Registration Number:	2252295	MELTRES	
Registration Number:	3391049	SMARTCRYSTAL	
Registration Number:	3087254	SOLID SOLUTIONS FOR INSOLUBLE SUBSTANCES	
Registration Number:	1994548	TARKA	
Registration Number:	1837661		
Registration Number:	2233197	XELLEX	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	8479382623		
	<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	847-937-3386		
Email:	trademarks@abbvie.com		
Correspondent Name:	Cheryl A. Withycombe		

CH \$215.00 0645663

Address Line 1: 1 N. Waukegan Rd.
Address Line 2: Dept. V377, Bldg. AP34-2
Address Line 4: North Chicago, ILLINOIS 60064

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 00015908

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Cheryl A. Withycombe
Address Line 1: 1 N. Waukegan Rd.
Address Line 2: Dept. V377, Bldg. AP34-2
Address Line 4: North Chicago, ILLINOIS 60064

NAME OF SUBMITTER: Cheryl A. Withycombe

Signature: /Cheryl A. Withycombe/

Date: 07/09/2013

Total Attachments: 6

source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page1.tif
source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page2.tif
source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page3.tif
source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page4.tif
source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page5.tif
source=AbbVie GmbH & Co KG Assign doc 070913#page6.tif



Verhandelt

zu Frankfurt am Main am/on 24. August 2012

Vor mir, dem unterzeichnenden Notar

Before me, the undersigned notary

Dr. Thomas Wernicke

mit Amtssitz in Frankfurt am Main / with office in Frankfurt am Main

erschien heute – persönlich bekannt:

appeared today, personally known

Frau Nicole Dauphinee, geb. 22. Juli 1981, geschäftsansässig Bethmannstraße 50 - 54, 60311 Frankfurt am Main, nicht handelnd im eigenen Namen, sondern unter Ausschluss jeglicher persönlicher Haftung als Vertreter ohne Vertretungsmacht für

Ms. Nicole Dauphinee, born on July 22, 1981, business address Bethmannstraße 50 - 54, 60311 Frankfurt am Main, not acting in her own name but as representative without assuming any personal liability on behalf of

Abbott GmbH & Co. KG mit dem Sitz in Wiesbaden und der Geschäftsadresse Max-Planck-Ring 2, 65205 Wiesbaden, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Wiesbaden unter HRA 4888.

Abbott GmbH & Co. KG with registered seat in Wiesbaden, business address Max-Planck-Ring 2, 65205 Wiesbaden, registered with the commercial register of the Local Court Wiesbaden under HRA 4888

Der Notar fragte, ob er oder eine der mit ihm beruflich verbundenen Personen in einer Angelegenheit, die Gegenstand der Beurkundung ist, außerhalb des Notaramtes tätig waren oder sind. Die Erschienene erklärte, dass eine Vorbefassung vorliege, es sich jedoch um eine solche im Sinne des § 3 Abs. 1 Satz 1 Ziffer 7 letzter Satzteil Beurkundungsgesetz handelt.

Teile der Urkunde liegen in englischer Sprache vor. Der Notar, der die englische Sprache fließend spricht, stellte fest, dass die Erschienene die englische Sprache hinreichend beherrscht. Nach Belehrung verzichtete die Erschienene auf Hinzuziehung eines vereidigten Übersetzers und die Erstellung einer schriftlichen Übersetzung.

Dies vorausgeschickt, bat die Erschienene um Beurkundung der folgenden

Bezugsurkunde 5/10 zum Spaltungsvertrag

I. Vorbemerkung

Abbott GmbH & Co. KG und AbbVie Deutschland GmbH & Co. KG mit dem Sitz in Wiesbaden und der Geschäftsadresse Max-Planck-Ring 2, 65205 Wiesbaden, eingetragen im Handelsregister des Amtsgerichts Wiesbaden unter HRA 9790 (nachfolgend als „Parteien“ bezeichnet) beabsichtigen den Abschluss eines Spaltungsvertrags.

Zur Vorbereitung der Beurkundung des Spaltungsvertrags und im Hinblick auf mögliche Weiterbeurkundungen in diesem Zusammenhang wünschen die Parteien die Errichtung von Bezugsurkunden, deren Gegenstand die Anlagen sind, auf die in dem Spaltungsvertrag Bezug genommen werden wird und die Bestandteil der Willenserklärung der Parteien im Spaltungsvertrag werden sollen.

Dies ist die fünfte von zehn zu errichten-

The notary inquired as to any prior involvement pursuant to section 3 para. 1 no. 7 of the Notarization Act (*Beurkundungsgesetz*). The question was answered in the positive, however it was an involvement in accordance with section 3 para. 1 first sentence no. 7 last part of the sentence of the Notarization Act.

Parts of the deed exist in the English language. The notary, who is fluent in the English language, ascertained that the person appearing has a sufficient command of the English language. Following instruction by the notary the person appearing waived her right to have a sworn interpreter present and her right to a written translation.

Now, thereupon, the person appearing requested the notarization of the following:

Reference Deed 5/10 to the Spin-off Agreement

I. Preliminary Remark

Abbott GmbH & Co. KG and AbbVie Deutschland GmbH & Co. KG with its seat in Wiesbaden and its business address at Max-Planck-Ring 2, 65205 Wiesbaden, registered in the commercial register at the Local Court Wiesbaden under HRA 9790 (in the following the “Parties”) intend to enter into a spin-off agreement.

In order to prepare the notarization of that agreement and with respect to possible other notarizations in this matter, the Parties desire the notarization of reference deeds, the contents of which shall be the Annexes to which the spin-off agreement will refer and which shall become part of the declarations to be made by the Parties in the spin-off agreement.

This is the fifth of ten reference deeds to

den Bezugsurkunden.

II. Erklärungen

Die Erschienene erklärte sodann zur Beurkundung den Inhalt der als Anlage beigefügten Dokumente, auf die hiermit verwiesen wird, welche Gegenstand der Bezugsurkunde 5/10 sind.

Anlage	Inhalt
Anlage 7.1.2-1	Receivables of the AbbVie Business (Liste)
Anlage 7.1.2-2	Receivables of the AbbVie Business
Anlage 7.1.3	Other current assets of the AbbVie Business
Anlage 8.1.1	Contingent Liabilities of the AbbVie Business
Anlage 8.1.3-1	Other Liabilities of the AbbVie Business (Liste)
Anlage 8.1.3-2	Other Liabilities of the AbbVie Business (Entwicklung passive RAP aus "Ambrisant" Verkauf)
Anlage 8.1.3-3	Other Liabilities of the AbbVie Business (Liste)
Anlage 10.1-1	Software forming part of the Spun-off Assets
Anlage 10.1-2	Software forming part of the Spun-off Assets (Liste)
Anlage 11.1.1	Trademarks of the AbbVie Business
Anlage 11.1.2	Patents and Patent Applications of the AbbVie Business

be notarized.

II. Declarations

The person appearing declared for notarization the contents of the following Annexes, to which reference is herewith made, which are the content of the reference deed 5/10.

Annex	Contents
Annex 7.1.2-1	Receivables of the AbbVie Business (list)
Annex 7.1.2-2	Receivables of the AbbVie Business
Annex 7.1.3	Other current assets of the AbbVie Business
Annex 8.1.1	Contingent Liabilities of the AbbVie Business
Annex 8.1.3-1	Other Liabilities of the AbbVie Business (list)
Annex 8.1.3-2	Other Liabilities of the AbbVie Business (Entwicklung passive RAP aus "Ambrisant" Verkauf)
Annex 8.1.3-3	Other Liabilities of the AbbVie Business (list)
Annex 10.1-1	Software forming part of the Spun-off Assets
Annex 10.1-2	Software forming part of the Spun-off Assets (list)
Annex 11.1.1	Trademarks of the AbbVie Business
Annex 11.1.2	Patents and Patent Applications of the AbbVie Business

Anlage 11.1.3 Domain Names of the AbbVie Business

Annex 11.1.3 Domain Names of the AbbVie Business

Anlage 11.3 Products and agreement regarding Tarka and Mavik (not part of the Spun-off Assets)

Annex 11.3 Products and agreement regarding Tarka and Mavik (not part of the Spun-off Assets)

Die Erschienene erklärte ferner, den Parteien sollen auf deren Anfordern beglaubigte Abschriften dieser Bezugsurkunde erteilt werden.

The person appearing furthermore declared that the Parties shall receive certified copies of this reference deed upon request.

Der Notar belehrte die Erschienene, dass diese Urkunde bis zur Genehmigung durch die Abbott GmbH & Co. KG schwebend unwirksam ist.

The notary instructed the person appearing that this deed will be provisionally ineffective until approval by Abbott GmbH & Co. KG

Diese Niederschrift ist in der deutschen Fassung (linke Spalte) verlesen und beurkundet. Die rechte Spalte (englischer Text) ist nur eine unverbindliche Übersetzung. Erklärungen in einem Anhang, auf den in der Niederschrift verwiesen wird, wurden in der jeweiligen Originalsprache verlesen.

This protocol was read and notarized in the German language version (left column). The right column (English version) is only a non-binding translation. The declarations in Annexes being referenced in the protocol have been read in their respective original language.

* * * * *

Die vorstehende Niederschrift nebst den Anlagenvorblättern mit der Kurzbezeichnung der jeweils nachfolgenden Anlage und den Anlagen 7.1.2-2, 8.1.3-2, 10.1-1, 10.1-2 und 11.3 wurde der Erschienenen von dem Notar in der Originalsprache der jeweiligen Anlage vorgelesen. Die Bestandsverzeichnisse (Anlagen 7.1.2-1, 7.1.3, 8.1.1, 8.1.3-1, 8.1.3-3, 11.1.1, 11.1.2 und 11.1.3) wurden der Erschienenen zur Kenntnisnahme vorgelegt und von ihr unterzeichnet.

The above protocol and the cover pages of the Annexes with the brief description of the following Annex and the Annexes 7.1.2-2, 8.1.3-2, 10.1-1, 10.1-2 and 11.3 were read to the person appearing by the notary in the original language of the respective Annex. The inventories (Annexes 7.1.2-1, 7.1.3, 8.1.1, 8.1.3-1, 8.1.3-3, 11.1.1, 11.1.2 and 11.1.3)) were presented to the person appearing to take note and were signed by her.

Die Erschienene verzichtete insoweit auf das Verlesen. Die Niederschrift nebst Anlagen wurden von ihr genehmigt und von ihr und dem Notar eigenhändig wie folgt unterschrieben:



(Notar)

The person appearing waived her right to have the documents read out. The protocol and the Exhibits were approved by her and signed by her and the notary in their own hand as follows:

Trademark Schedule

Trademark	Status	Classes	Appl. No.	Reg. No.
AKINETON	REGISTERED	5	72014072	0645663
MAVIK	REGISTERED	5	74370098	1862212
MELTREX	REGISTERED	40	75151364	2252295
SMARTCRYSTAL	REGISTERED	1	77136866	3391049
SOLID SOLUTIONS FOR INSOLUBLE SUBSTANCES	REGISTERED	40; 42	78498271	3087254
TARKA	REGISTERED	5	74604544	1994548
TARKA TRIANGLE LOGO	REGISTERED	5	74390926	1837661
XELLEX	REGISTERED	40	75150892	2233197